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Geachte aanwezigen 
 
De Huurdersvereniging Staedion is vereerd met de uitnodiging 
en de kans om vandaag wat te zeggen aan het begin van het 
nieuwe jaar. Een jaar waarin, net als elk ander jaar, de mens 
centraal staat en we samen voortbouwen aan een Thuis voor 
alle bewoners bij Staedion. Daarbij zijn de 4 kernwaarden van 
Staedion een leidraad voor ons handelen en geven we samen 
het goede voorbeeld door ons in te zetten in het belang van de 
huurders. 
 
Terugkijkend op 2015 zien we een prettige samenwerking en 
een constructief overleg met Staedion. De aanstelling van een 
stafmedewerker participatie bij Woonservice heeft een 
stimulans gegeven aan de bewonersparticipatie.  
In 2015 heeft de gemeente Den Haag ons aardig bezig 
gehouden met de nieuwe prestatieafspraken die voor Den 
Haag en omstreken van belang zijn voor alle sociale 
verhuurders, huurders en woningzoekenden in de komende 
jaren. De huurdersvereniging heeft in het afgelopen jaar 
constructief bijgedragen aan de totstandkoming van het nieuwe 
Ondernemingsplan van Staedion waarin de belangen van de 
huurders goed zijn terug te vinden. De huurdersvereniging 
wordt bij steeds meer onderwerpen betrokken zoals het gebruik 
van de Beheer Intensiteitskaart, de implementatie van de 
Warmtewet, de introductie van Bewoners Zelfbeheer, het 
Leespanel voor en door bewoners, de sloop van de woningen 
aan en het bijbehorende Sociaal Plan voor de Coevordenstraat 
of de nieuwe website van Staedion. Maar ook mag genoemd 
worden de pilot deelname vanuit de bewonerscommissies in de 
algemene ledenvergadering van een VVE. Dat alles is precies 
wat de nieuwe woningwet van ons verlangt. Met de nieuwe 
woningwet zijn de neuzen weer gericht op het belang van de 
sociale huurders en het goed huisvesten van bewoners met de 
laagste inkomens. 
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Dat wil niet zeggen dat we er al zijn. Van bewonerscommissies 
en huurders krijgen we voortdurend signalen, o.a. op het 
spreekuur, over wat er nog beter kan en moet. In 2016 gaan we 
ons nog meer inzetten voor een goede communicatie en een 
nadere kennismaking tussen de huurders, 
bewonerscommissies, bewonersconsulenten, 
complexbeheerders, huismeesters en het Klant Contact 
Centrum. We zullen een bijdrage leveren aan de werkgroep 
Bewonersparticipatie en ons bezig houden met de nieuwe 
zaken die op ons af komen. Dat doen we graag en het liefst 
samen met u, in een open discussie en met respect voor ieders 
inbreng en standpunt. Van alle kernwaarden is "Denk in 
oplossingen" wat me het meeste aanspreekt en inspireert. 
Problemen zijn er genoeg maar laten we ze vooral samen zien 
op te lossen. 
 
De Huurdersvereniging Staedion bestaat al bijna 4 jaar. 
Aan het begin van 2016 zullen we de 2-jarige Samenwerkings-
overeenkomst tussen Staedion en de Huurdersvereniging gaan 
vernieuwen en aanpassen op wat de nieuwe Woningwet van 
ons verlangt. De woningwet geeft meer speelruimte en 
participatie aan de  huurdersorganisaties maar vraagt ook meer 
inzet en legitimatie. 
 
De Huurdersvereniging Staedion, de bewonerscommissies en 
de huurders rekenen ook in 2016 weer op u. Namens de 
huurdersvereniging en 36.000 huurders wens ik het personeel, 
de ondernemingsraad, het bestuur, de raad van 
commissarissen en de genodigden van Staedion een gezond, 
een voorspoedig en een succesvol jaar. 
 
 


